

新乡市建材 华程 金属护栏

产品名称	新乡市建材 华程 金属护栏
公司名称	河南华程金属制品有限公司
价格	96.00/平方米
规格参数	材质:热镀锌钢管 类别:隔离栏防护栏 适用范围:建筑
公司地址	中国 河南 新乡市 河南省新乡市红旗区东开发区创业园华程路2号
联系电话	86 0373 3593789 13937392003

产品详情

材质	热镀锌钢管	类别	隔离栏 防护栏
适用范围	建筑	规格	电议

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “first-rate product, first-rate service” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “first-rate product, first-rate service” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “first-rate product, first-rate service” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “first-rate product, first-rate service” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “first-rate product, first-rate service” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “first-rate product, first-rate service” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “first-rate product, first-rate service” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “first-rate product, first-rate service” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “first-rate product, first-rate service” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “first-rate product, first-rate service” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公

司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “first-rate product, first-rate service” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “first-rate product, first-rate service” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “ first-rate product, first-rate service ” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “ first-rate product, first-rate service ” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and

experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “ first-rate product, first-rate service ” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “ first-rate product, first-rate service ” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.

河南华程金属制品有限公司，坐落于美丽富饶、交通便利的中原新兴工业城市-----新乡市。本公司创建于2005年，占地50000平方米，建筑面积10000平方米。是一家集新型围栏、新型电动门研发制造为一体的企业。

公司设备精良、技术力量雄厚。具有强有力的管理团队，过硬的员工队伍。检测和实验手段完善。本公司已通过生产资质认证及iso9001：2000质量管理体系认证并按体系生产和经营。

蓬勃发展的华程，将一如既往用华程人“重质量、促和谐、创品牌、树自我”的精神“创一流产品，争一流服务”，“以科技求发展，以质量求生存”将永远是华程发展的基本原则。

henan huacheng metal manufacturing is located in xinxiang city, which is a new beautiful industrial city with convenient transportation. the company is founded in 2005 and covers an area of 50,000 square meters and building area of 12,400 square meters. it is a new enterprise specializing in equipment design and manufacture of new kinds of rails and electric gates.

the company has sophisticated equipments, strong technical force, qualified staff and perfect examine measures and experimental methods. moreover, it has obtained iso9001:2000 certifications.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “ first-rate product, first-rate service ” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.

the rapid developing tianxing will always persist in pursuing top quality, promoting harmony and creating a famous brand. “ first-rate product, first-rate service ” is the quality police of our company. we will aim at high quality and high efficiency and develop with technology.